
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 4/12/2023 
 
Του:  Στυλιανού Φωτόπουλου, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Ευκαιρία επαύξησης του αρματικού δυναμικού των Ε.Δ. μας από 

Ελβετία;» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Βάσει προσφάτων δημοσιευμάτων, η Ελβετία ανακοίνωσε ότι ενέκρινε την 
παραχώρηση 25 αποθηκευμένων αρμάτων μάχης Leopard 2A4 στη Γερμανία, υπό τον 
όρο να παραμείνουν στη Γερμανία ή να δοθούν σε χώρα - μέλος του NATO ή της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης. Το Ελβετικό Ομοσπονδιακό Συμβούλιο, όπως ανέφερε «η 
Γερμανία, έχει διαβεβαιώσει ότι τα άρματα που πωλούνται θα παραμείνουν στη Γερμανία 
ή θα καταλήξουν σε εταίρους του ΝΑΤΟ ή της Ε.Ε., προκειμένου να καλυφθούν κενά». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως διερευνήσετε το ενδεχόμενο, κι εφόσον κρίνεται απαραίτητο και 
οικονομικώς πρόσφορο, ο αριθμός των αποθηκευμένων αρμάτων Leopard 2A4 από 
Ελβετία, μέσω Γερμανίας, να καταλήξει στη χώρα μας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 
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